
Message to All 

 

We are Beings of Light that’s all you need to know at the present moment in Time. We are here to Help and Heal, that is our 

purpose. We serve mankind, because that’s what we’ve been asked to do. 

Our Goal is all of you to transform into the Light! 

We work on a level far above Guides & Spirits, even above the level you call Ascended Masters. 

If this Vibration was brought into your body then you would not be able to cope with this type of Energy. It’s like putting a 

Spinning Top into a Body. 

We work with symbols, because it’s easier for us to communicate this way. We thank you for being part of this experiment as we 

call it, but we both Benefit from what’s happening here today. 

It’s always about Sharing 

 

The above was channeled to me while I was watching Dolores regress one of the students from the class in Norwich UK, in March 2009. I hope you get 

something out of this message as the Energy I felt when this came to me, made a difference to me.. 

Love & Light to All 
C/O James Frankland-www.jnevents.com 

 

 



给所有人的信息 
 

我们是光之存有，这是在目前这个时间阶段你们所需要知道的一切。 

我们来到这里帮助和治疗，这即是我们的目的。我们服务于人类，因为我们被召唤这么做。 

我们的目标是所有人都转化为光！ 

我们在远远高于指导灵与守护天使的层级上运作，甚至高于你们所说的扬升大师的层次。 

如果这个振动被完全带入你们的身体中，你们将无法处理这能量。它就像将一个旋转的陀螺放到身体之中一样。 

我们通过符号进行工作，因为我们更容易以这种方式进行沟通。 

我们感谢你们自愿参与到这个实验中来 -- 如我们所称呼的那样，但是我们都将从今天所发生的一切中受益。 

分享是永远的话题 
 

“以上是我在 2009 年 3 月在英国 Norwich 的 QHHT 培训班上观看 Dolores 对一个学生进行回溯时传导的信息。我

希望你们能从以上的信息中得到收获，因为当这股能量到达我时，对我来说一切都改变了。” 

致诸位爱与光！ 
---- James Frankland 


